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Todd: OK, now Jeff, you were saying that you made a movie. Could you talk about what was the best best thing, or the highlight of making a movie?
托德：杰夫，你说你刚刚拍了部电影。你能谈谈拍电影最棒的地方在哪里吗?

Jeff: Todd, documentary. We made a documentary, television documentary. The best thing about making the television documentary, it was independent, so we had total control. We shot what we wanted, when we liked and I think that was the best thing. We were our own bosses so I think when you're working for someone else you lose creativity so we could do anything we liked so that was the best thing.

杰夫：托德，我们拍的是纪录片。我们拍了部电视纪录片。制作电视纪录片最棒的事情是独立，我们有全部的控制权。我们在想拍的时候拍摄我们想拍的镜头，我认为这是最棒的事情。我们是自己的老板，我认为为别人工作的时候会丧失创新性，能做自己喜欢的事情是最棒的。

Todd: Sorry, documentary. So, then what was the worst thing. Like what are some troubles that you had that really drove you nuts?

托德：抱歉，你说过是纪录片。那最糟糕的地方是什么?比如你们遇到了哪些让你们抓狂的麻烦?

Jeff: Well, because it was independent, we had nobody helping us, which meant all the technical, the artistic decisions were made by us and we had no idea what were doing, so when you have no idea what you are doing and you're working by yourself it can be very, very difficult, very frustrating, just the lack of knowledge, not knowing what you're doing so yeah, that was the hardest thing.

杰夫：因为这份工作很独立，所以没有人帮我们，这意味着所有的技术决策和艺术决策都要由我们自己决定，而我们都不清楚我们在做什么，当你不清楚自己在做什么而且又没有人帮你的时候，真的非常非常难，会让人非常沮丧，缺乏知识，不清楚自己在做什么是最难的事情。

Todd: So if you were to make a documentary again, now that you've made one, what do you know now that you would do differently?

托德：你已经完成了一部纪录片，如果你再拍纪录片，你会有不同的做法吗?

Jeff: We'd hire some professional help because it's too difficult to do it on your own. We picked up a camera. We bought a camera and we started filming this and we had no idea of what we were doing so it was too difficult. Next time, which we think we will do another one we will hire some professional help, professional cameraman, and maybe someone that has graduated from art school.

杰夫：我们会聘请专业人士来帮助我们，因为独立制作纪录片真的太难了。我们买了相机之后就开始拍摄这部纪录片，可是其实我们都不清楚自己在做些什么，所以过程真的很艰难。下次我们再拍纪录片，我们会聘请专业人士帮助我们，我们会聘请职业摄影师还有从艺术院校毕业的专业人士。

Todd: So you say you would like to do another documentary. What would you like to do a documentary on?

托德：你刚说你想再拍一部纪录片。这次你打算拍哪方面的纪录片?

Jeff: Well, we have a couple of ideas. We have two main ideas now. One is to canoe from, canoe down the Dawson River which is in the artic in Northern Canada, which would be very interesting: rugged nature and animals and like the pioneers from years ago, and the other one is to drive a alternative fuel vehicle, from the top, to the tip of South America and that would be fueled by human pooh, so those are two next ideas. Both are difficult so those are the ideas we have.

杰夫：嗯，我们有一些想法。现在我们有两个主题。其中一个主题是北加拿大北极地地区道森河流域的骆驼，这个主题非常有意思，荒凉的自然、多年前的动物和拓荒者;另一个主题是开着替代燃料车从南美洲北端前往南美洲南端，这会非常有趣，这些就是我们的想法。这是目前我们定的两个主题，不过都非常有难度。

Todd: OK, Jeff, we'll be checking our TV guide waiting for those great documentaries. Thanks.

托德：好，杰夫，我们会查阅电视指南，期待你这些优秀的纪录片。谢谢。
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